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Geachte mevrouw Adriaansens,  

 

De leden van de vaste commissie voor Economische Zaken en Klimaat/ Landbouw, Natuur en 

Voedselkwaliteit en voor Infrastructuur, Waterstaat en Omgeving hebben met belangstelling 

kennisgenomen van de beantwoording van 21 oktober 2022.1 De leden van de fracties van 

GroenLinks en van de PvdD hebben naar aanleiding hiervan nog een aantal nadere vragen en 

opmerkingen.  

 

Vragen en opmerkingen van de leden van de fractie van GroenLinks 

De leden van de GroenLinks-fractie bedanken u voor uw reactie. Zij zijn blij om te horen dat de 

regering alsnog heeft geconcludeerd dat de voordelen van de verplichte certificering van 

duurzaamheidskeurmerken opwegen tegen de nadelen. Zij hebben nog een aantal vervolgvragen 

omtrent de autoriteit Consument en Markt (ACM). 

 

Het stemt de leden van de fractie van GroenLinks positief om te lezen dat de ACM zich zeer actief 

toont op het thema duurzaamheid. Bent u het met deze leden eens dat naar verwachting de ACM en 

andere relevante toezichthouders de komende tijd meer zullen moeten handhaven op dit gebied, 

door de extra genomen maatregelen om de klimaatcrisis het hoofd te bieden en de energietransitie 

te realiseren? Welke maatregelen zijn er genomen of worden er genomen om te waarborgen dat de 

relevante toezichthouders ook in de toekomst hun slagkracht behouden, in het bijzonder in het 

handhaven van deze richtlijn? Bent u voornemens om meer middelen vrij te maken voor deze 

toezichthouders? Zo ja, hoeveel middelen en extra fte wilt u beschikbaar stellen aan de ACM voor 

het controleren en handhaven van deze richtlijn? 

 

Vragen en opmerkingen van de leden van de PvdD-fractie 

De leden van de PvdD-fractie lezen in uw beantwoording het volgende: “het Voedingscentrum biedt 

informatie op basis van wetenschappelijke en onafhankelijke inzichten”.2 Heeft u, zo vragen deze 

leden, een verklaring voor het feit dat het voedingscentrum meer zuivel aanbeveelt dan zijn 

‘zusterorganisatie’, de British Nutrition Foundation, in het Verenigd Koninkrijk? En hoe kijkt u aan 

 

1 Kamerstukken I 2022-2023, 36114, B.  

2 Kamerstukken I 2022-2023, 36114, B, p. 13. 
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tegen de Canadese Food Guide waarin sinds 2019 zuivel zelfs helemaal geen standaardonderdeel 

meer uitmaakt van een gezond voedingspatroon?3  

 

De leden van de vaste commissies voor Economische Zaken en Klimaat/ Landbouw, Natuur en 

Voedselkwaliteit en voor Infrastructuur, Waterstaat en Omgeving zien uw reactie met belangstelling 

tegemoet en ontvangen deze graag uiterlijk 20 januari 2023 

 

Hoogachtend, 

 

 

 

L.P. van der Linden 

Voorzitter van de vaste commissie voor Economische Zaken en Klimaat / Landbouw, Natuur en 

Voedselkwaliteit  

 

 

H.J. Meijer 

Voorzitter van de vaste commissie voor Infrastructuur, Waterstaat en Omgeving 

 

 

3 www.gezondnu.nl/voeding/hoort-zuivel-in-de-schijf-van-vijf 

http://www.gezondnu.nl/voeding/hoort-zuivel-in-de-schijf-van-vijf

